

Hello!

I'm Teacher James.



James Nayar
Head of Secondary

Qualifications

Bachelor of Arts (Hons)
English
Nanyang Technological University

Teaching Philosophy

I am a firm advocate that education starts from the self and aspire to share my passion for English and Literature with my students. I focus on getting my students to develop the right attitude towards their studies – what I like to call the ‘carnival mentality’: keep their eyes on the prize, work hard, and enjoy the ride. Known for my peppy personality and enthusiasm for teaching, I develop a close rapport with my students and help them soar to great heights.

Achievements

I have maintained a distinction rate of 90% in my years of teaching English to primary and secondary school students in the private education sector. My students include ‘O’ Level, IB and IP students from Victoria School, Cedar Girls Secondary School and Anglo-Chinese School (Independent). Many of them have entered junior colleges of their choice, including Raffles Junior College and Victoria Junior College.

Get in Touch

EMAIL: james.nayar@erudite.sg

If you have any questions, concerns or feedback, please don't hesitate to reach out to me through the Erudite app. If you prefer a call or a face-to-face chat, you can easily reach me through the centre's hotline at (+65) 9272 1027. I look forward to getting to know you and your child better!

Join the Erudite Community

Website: www.erudite.sg | Xiao Hong Shu: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg

你好!



我是 **Teacher James**.

James Nayar
中学部主任

学历

文学学士 (荣誉)
英语
南洋理工大学

教育理念

我坚信教育始于自我，并渴望与学生分享我对英语和文学的热情。我注重培养学生正确的学习态度，我喜欢称之为“嘉年华精神”：保持目标明确，努力学习，享受学习的过程。以我的活泼个性和对教育的热情而闻名，我与学生建立了亲近的关系，帮助他们取得了卓越的成就。

成就

多年来，我在私立教育领域教授小学和中学学生英语，保持了 90% 的优异通过率。我的学生包括来自维多利亚学校、锡拉女子中学和圣公会小学（自主）的 'O' Level、IB 和 IP 学生。他们中的许多人已经考入了他们选择的初级学院，包括莱佛士初级学院和维多利亚初级学院。

联系我们

电子邮件: james.nayar@erudite.sg

如果您有任何问题、疑虑或反馈，请不要犹豫通过 Erudite 应用与我联系。如果您更喜欢电话或面对面交谈，您可以通过中心的热线电话 9272 1027 轻松与我联系。我期待更好地了解您和您的孩子!

加入 Erudite 社区

网站: www.erudite.sg | 小红书: www.xiaohongshu.com/erudite

Instagram: www.instagram.com/erudite.sg | Facebook: www.facebook.com/erudite.sg